

S18 3-IN-1 锌合金磁性可折叠无线充电器



产品参数

| | |
|------|---|
| 型号 | S18 |
| 接口 | Type-C |
| 输入 | 5V/3A(Max),9V/2A(Max) |
| 输出 | 手机15W(Max)+TWS耳机5W(Max)+Watch 2.5W(Max) |
| 产品颜色 | 白色/黑色 |
| 产品材质 | 锌合金+PC+ABS+硅胶 |
| 产品尺寸 | 直径 133mm*68mm*14mm |
| 线圈 | 单线圈+单线圈+单线圈 |
| 包装尺寸 | 195*85*36MM |
| 净重 | 220g |
| 毛重 | 217g |
| 认证 | FCC, CE, RoHS |
| 包装清单 | 1*无线充电器,1*18W适配器,1*USB-A至USB-C充电线,1*说明书 |
| 指示灯 | 1.接通电源后,无线充电指示灯将亮起 1.5 秒后熄灭。 2.单独为手机充电时,绿灯常亮。 3.当单独为耳机充电时,蓝灯保持亮起。 4.同时为手机和耳机充电时,指示灯保持浅蓝色。 5.单独为手表充电时,没有指示灯。 6.FOD:如果检测到设备上有异物,相应的指示灯会闪烁,而 AirPods 仍可在指定位置正常进行无线充电。 |
| 提示 | 要启用快速无线充电,必须使用 QC3.0 或 PD 适配器。 |

兼容性指南

1.手机

iPhone 14, iPhone 14 Plus, iPhone 14 Pro, iPhone 14 Pro Max, iPhone 13 mini, iPhone 13, iPhone 13 Pro, iPhone 13 Pro Max, iPhone 12 mini, iPhone 12, iPhone 12 Pro, iPhone 12 Pro Max

2.手表

iWatch 2/3/4/5/6/SE/7/8/SE 2/Ultra

3.耳机

AirPods 2/3/Pro/Pro 2 With With wireless charging (AirPods 2nd Gen not compatible)

4.多款充电模式

此设备可以多种摆放充电模式,可直立可平放使用,随心摆放。



使用指南

请注意以下事项,否则可能导致充电不正常、充电温度升高、充电不稳定或潜在的不充电情况。

- 1.不兼容苹果以外的设备,如三星。
- 2.请确保手机/手表/AirPods 放置在充电区的中央。
- 3.我们建议使用快速充电器适配器(9V/2A)以获得最佳效果,可同时为三个设备充电,同时保持最高的充电效率。5V/2A 充电器将提供标准充电速度,可能比快速充电器慢一些。
- 4.充电距离为 2 至 8 毫米。请避免使用厚度超过 3 毫米的保护套。
- 5.手表具有温度控制功能。当温度达到 104 °F 时,充电将自动暂停。温度恢复到正常水平后,将恢复充电。
- 6.充电时,避免在手机背面中心 6 厘米半径范围内放置任何金属或磁性物体。
- 7.温度越低,充电速度越快。与夏季相比,冬季充电速度更快。
- 8.避免在高温和潮湿环境下充电,以防潜在的电路损坏。
- 9.在为苹果 iPhone 13 系列充电时,它兼容最高 7.5W 的快速充电,但不兼容 15W 充电(由于苹果的专有协议)。
- 10.将其放置在儿童无法进入的地方,以防发生意外。

故障排除

- 1.确保设备的固件为最新版本。
- 2.验证您的设备是否支持无线充电。
- 3.请务必使用设备随附的正品充电线和适配器。
- 4.避免使用笨重的设备保护套。
- 5.远离环境温度过高的地方;建议温度范围在 82-86 华氏度之间。
- 6.如果手机或手表无法完全充电,请尝试以下步骤:导航至 [设置] - [电池健康状况],然后禁用电池优化。
- 7.如果耳机电量耗尽且无法充电,请取出耳机并单独为充电盒充电。
- 8.如果指示灯开始闪烁,表示充电不正常,请检查周围是否有异物。

关于FCC

本设备符合 FCC 规定的不受控制环境下的辐射暴露限值。本设备应在不受控制的环境中安装和操作。安装和操作本设备时,辐射器与您的身体之间的距离至少应为 20 厘米。本设备的安装和操作应使辐射器与您的身体之间的距离至少为 20 厘米。本设备符合 FCC 规则第 15 部分,操作须遵守以下两个条件:

- 1.本设备不得造成有害干扰。
- 2.本设备必须接受任何接收到的干扰,包括可能导致意外操作的干扰。任何未经合规责任方明确批准的变更或修改任何未经合规性负责方明确批准的更改或修改用户操作设备的权力。

注:本设备已经过测试,符合注:本设备经过测试,符合 FCC 规则第 15 部分规定的 B 类数字设备限制、FCC 规则第 15 部分。这些限制旨在提供合理的保护,防止这些限制旨在提供合理的保护,防止在住宅安装中产生有害干扰。如果不按照说明安装和使用,可能会对无线电通信造成有害干扰。如果不按照说明安装和使用,可能会对无线电通信造成有害干扰。但是,不能保证在特定的安装环境下不会产生干扰。然而,并不能保证在特定安装情况下不会产生干扰。如果本设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰、可通过关闭和打开设备来确定和开机即可确定。建议用户尝试采取以下一项或多项措施来消除干扰:

- 1.调整接收天线的方向或位置。
- 2.增加设备与接收器之间的距离。
- 3.将设备连接到与接收器连接的电路不同的插座上。
- 4.向经销商或有经验的无线电/电视技术人员寻求帮助。

S18 3-IN-1 Zinc Alloy Magnetic Foldable Wireless Charger



Product parameters

| | |
|------------------|---|
| Model | S18 |
| Interface | Type-C |
| Input | 5V/3A(Max),9V/2A(Max) |
| Output | Phone 15W(Max)+TWS earphone 5W(Max)+Watch 2.5W(Max) |
| Color | White/Black |
| Material | Zinc alloy+PC+ABS+silicone |
| Size | 133mm*68mm*14mm |
| Coil | Single coil+single coil+single coil |
| Package size | 195*85*36MM |
| Net weight | 220g |
| Gross weight | 217g |
| Authentication | FCC, CE, RoHS |
| packing list | 1*Wireless Charger,1*18W Adapter,1*USB-A to USB-C Charging Cable,1*User Manual |
| Indicator Light: | 1.After being powered on, the wireless charging indicator light will illuminate for 1.5 seconds and then turn off. 2.When charging the phone separately, the green light remains steadily on. 3.When charging the earphones separately, the blue light stays illuminated. 4.When charging both the phone and earphones simultaneously, the light remains light blue. 5.When charging the watch separately, there is no indicator light. 6.FOD: If there is a foreign object detected on a device, the corresponding light will flash, while AirPods can still wirelessly charge properly in their designated position. |
| Note: | To enable fast wireless charging, a QC3.0 OR PD adapter must be used. |

Compatibility Guide

1.Smartphone

iPhone 14, iPhone 14 Plus, iPhone 14 Pro, iPhone 14 Pro Max, iPhone 13 mini, iPhone 13, iPhone 13 Pro, iPhone 13 Pro Max, iPhone 12 mini, iPhone 12, iPhone 12 Pro, iPhone 12 Pro Max

2.Smar Watch

iWatch 2/3/4/5/6/SE/7/8/SE 2/Ultra

3.Earbuds

AirPods 2/3/Pro/Pro 2 With With wireless charging (AirPods 2nd Gen not compatible)

4. Multiple charging modes

This device can be placed in multiple charging modes, and can be placed vertically or horizontally, allowing for easy placement.



Usage Guidelines

Kindly take heed of the following matters, as failure to do so may lead to irregular charging, elevated charging temperatures, sporadic charging, or potential non-charging scenarios.

- 1.Not compatible with devices other than Apple, such as Samsung.
- 2.Kindly ensure that the phone/watch/AirPods are placed at the center of the charging area.
- 3.We suggest using a fast charger adapter (9V/2A) for optimal results, allowing simultaneous charging of three devices while maintaining the highest charging efficiency. The 5V/2A charger will provide standard charging speed, which may be comparatively slower than that of a fast charger.
- 4.The charging distance ranges from 2 to 8 mm. Please avoid using protective cases that exceed 3mm in thickness.
- 5.The watch features temperature control. Charging will automatically pause when the temperature reaches 104 °F. Charging will resume once the temperature returns to normal levels.
- 6.Avoid having any metal or magnetic objects within a 6cm radius of the center of the phone's back while charging.
- 7.Charging speed increases with lower temperatures. Charging is faster during winter compared to summer.
- 8.Refrain from charging in high-temperature and humid environments to prevent potential circuit damage.
- 9.When charging the Apple iPhone 13 series, it is compatible with fast charging up to 7.5W, but not with 15W charging (due to Apple's proprietary agreement).
- 10.Place it in an area inaccessible to children to prevent any unintended accidents.

Troubleshooting

- 1.Ensure that the device's firmware is up-to-date.
- 2.Verify that your device is capable of wireless charging.
- 3.It is important to use the authentic charging cable and adapter provided with the device.
- 4.Steer clear of bulky device cases.
- 5.Stay away from elevated ambient temperatures; the recommended temperature range is between 82-86°F.
- 6.If your phone or watch isn't charging completely, attempt the following steps: Navigate to [Settings]- [Battery Health] and disable battery optimization.
- 7.If the earphones are depleted and unable to charge, kindly remove them and charge the charging case separately.
- 8.Should the light start flashing, signaling irregular charging, please inspect the surroundings for any potential foreign objects.

About the FCC

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator & your body. This device complies with part 15 of the FCC rules. Its operation is subject to the following two conditions:

- 1.this device may not cause harmful interference.
- 2.this device must accept any interference received,including interference that may cause undesired operation.

FCC Warning:

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device,pursuant to part 15 of the FCC Rules.These limits are designed to provide reasonable protection against harmfulinterference in residential installation.This equipment generates uses and can radiate radio,frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications.

However, there is no guarantee that interference will not occur in particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,which can be determined by turning the equipment off and on.

The user is encouraged to try to correct the interferenceby one or more of the following measures:

- 1.Reorient or relocate the receiving antenna.
- 2.Increase the separation between the equipment and receiver.
- 3.Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- 4.Consult the dealer or an experienced radio/TV technicianfor help.